



June 20th, 2023

IMPORTANT NOTICE:

Limoges Water System Outdoor Water Use Ban is Lifted

The outdoor water ban is now **lifted** on the Limoges water system.

The groundwater wells are currently recharging at normal operating levels, and the Municipality would like to thank the water users of this system for their continued support in water conservation and essential water use.



A reminder that in section 7 of the water usage by-law 53-2021, external water usage is permitted as per schedule until September 30, 2023. (See By-law Below & Policies on the municipal website)

Current Water Bylaw – To follow:

- *People living at odd-numbered buildings are permitted to water on Tuesdays, Thursdays and Saturdays between 7 p.m. and 10 p.m.*
- *People living at even-numbered buildings are permitted to water on Mondays, Wednesdays and Fridays between 7 p.m. and 10 p.m.*
- *People watering manually are permitted to water at any time.*
- *It is **STRICTLY** forbidden for anyone to use water from a municipal network for outdoor watering on Sundays.*

If you have any questions, please contact us at 613-443-1425, Ext 0

Water Ban Lifted authorized by;

Nicholas Pigeon CET, Director of Water and Wastewater (Acting)



Le 20 juin 2023

AVIS IMPORTANT:

L'interdiction d'usage d'eau extérieur de Limoges est levée

L'interdiction d'usage d'eau extérieure est désormais **levée** sur le réseau d'eau de Limoges.

Les puits municipaux se rechargent à des niveaux normaux et la municipalité tient à remercier les utilisateurs de ce système pour leur soutien continu en matière de conservation de l'eau et d'utilisation essentielle de l'eau.



Un rappel qu'à l'article 7 du règlement 53-2021 sur l'utilisation de l'eau, l'utilisation de l'eau à l'extérieur est permise selon l'horaire jusqu'au 30 septembre 2023. (Voir Règlements ci-dessous & Politiques sur le site internet municipal)

Règlement actuel sur l'eau – À suivre :

- Les personnes habitant les immeubles impairs sont autorisées à arroser les mardis, jeudis et samedis entre 19 h et 22h
- Les personnes habitant les immeubles pairs sont autorisées à arroser les lundis, mercredis et vendredis entre 19h et 22h
- Les personnes qui arrosent manuellement sont autorisées à arroser à tout moment.
- **Il est STRICTEMENT interdit à quiconque d'utiliser l'eau d'un réseau municipal pour l'arrosage extérieur le dimanche.**

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec nous au 613-443-1425, Ext.0.

La levée de l'interdiction de l'eau est autorisée par :

Nicholas Pigeon CET, Directeur de l'eau et des eaux usées (intérimaire)